
Regionsbestyrelsesmøde Region Midtjylland 4/6-2025 
 

Referent: Katrine 

Til stede: Christina, Lise, Jørn, Mia, Lærke, Peter, Katrine  

 

1. Opfølgning fra sidst 

Et fagligt medlemsarrangement til efteråret omhandlende traumeradiologi. Lise 

forsøger fortsat at kontakte narkoselæge Niels Juul og Lærke har snakket med 

beskrivende radiograf Jacob (RHR) om at holde oplæg til et fagligt 

medlemsarrangement om traumeradiologi til efteråret. 

Lise booker et lokale + mad på AUH til 11/9. 

Vi husker at gøre det muligt at deltage i medlemsarrangementet online. 

Formandskabet i Radiograf Rådet er også på besøg på AUH denne dag og kan med 

fordel inviteres med. 

 

2. Økonomi 

Budgettet for 2024 er brugt. 

Der fremgår en tabt arbejdsfortjeneste i bestyrelsens budget, som ikke hører til her. 

Christina har fået det korrigeret. 

 

3. Medlemsarrangementer: 

- Evaluering sejltur 

Rigtig godt og hyggeligt arrangement. God tilslutning, dog ærgerligt at 10 

meldte afbud med kort varsel. Af samme årsag går bestyrelsens overvejelser 

om i fremtiden at opkræve et lille beløb til medlemsarrangementer for at 

undgå afbud på dagen. 

- Kommende arrangement Traumeradiologi 

Se punkt 1 om opfølgning fra sidst. 

- Fredagsbarer 

Forslag om at tage i Golfskoven til efterårets sociale medlemsarrangement, 

hvor der er mulighed for minigolf og andre spilaktiviteter indendørs. De 

serverer også drikkevarer og mad. 

- Andre gode idéer 

Mias afrikatur 

4. HB materialet 

Punkt 5 - Samarbejdsaftale med DSR. Bestyrelsen glæder sig til en status herom. En 

ny aftale må ikke gøre, at vi ikke kan lave selvstændige aftaler for Radiograf Rådet. 

Punkt 6 - Radiograf Rådets medier. Det kan ikke betale sig at bibeholde det fysiske 

fagblad RADIOGRAFEN, både hvad omkostningerne angår, men også tiden vi er i. 

Bestyrelsen er enige i at tiden er til at udfase fagbladet og lave et elektronisk 

alternativ. Økonomisk er det fint at omdirigere omkostningerne fra det fysiske fagblad 

til udvikling af de digitale platforme. Bestyrelsen ønsker f.eks. et løbende 

nyhedsbrev, hvor regionerne også kan bidrage. Medlemmer skal aktivt framelde sig 

nyhedsbrevet.  

Punkt 7 - Radiograf Rådets visuelle identitet. Radiograf Rådets logo diskuteres. 

Bestyrelsen ser gerne, at fagforeningens logo får mere farve og blikfang. Inden en 

beslutning træffes, skal det tages op på Regionsbestyrelsesseminaret. 



 

5. Orientering fra formanden, DRO, SHK mm. 

DRO møde 19. juni er flyttet fra Virklund til Viborg, hvor der lægges op til fornyet 

snak om FEA-aftaler.  

Møde i SHK aflyst. 

DRO, DKF, FHs Arbejdsmiljøkonference for fælles TRIOer. Hver organisation har 

reserveret 50 pladser til deltagere. Bestyrelsen har tidligere modtaget regninger på 

deltagere, men har nu aftalt, at afdelingerne selv betaler regningen.  

- Ønske om bevilling af temadag i DRO 

Regionsbestyrelsens formandskab, Christina og Lise, vil gerne deltage og 

bestyrelsen bakker op. 

6. Bordet rundt 

Mundtligt og uden referat. 

7. Evt. 

Merchandise i forbindelse med evt. nyt logo for Radiograf Rådet drøftes. Forslag om 

muleposer og drikkeflasker er på tale. 


